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Protokół z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Połomia 

z dnia 26 września 2022 r. 
 
Zebranie odbyło się w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Połomi, rozpoczęło się 
w drugim terminie, tj. o godz. 16.10. W Zebraniu wzięło udział 27 mieszkańców, co 
stanowiło niezbędne quorum. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt. 1 Otwarcie Zebrania 
Zebranie otworzyła i zebranych przywitała Sołtys Sołectwa Połomia, Pani Magdalena 
Herman. Oprócz mieszkańców sołectwa w Zebraniu uczestniczyli: Wójt Gminy Mirosław 
Szymanek, Z-ca Wójta Błażej Tatarczyk, Przewodniczący Rady Gminy Marek Liśnikowski, 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Tomasz Mrowiec, Sekretarz Gminy Joanna Szymańska, 
Z-ca Skarbnika Renata Rojek, Dyrektor ZS-P w Połomi Urszula Wrońska, Dyrektor GOKiR 
Mszana Rafał Jabłoński, Dyrektor GOS Mszana Adam Antończyk, Radni z sołectwa Połomia, 
członkowie Rady Sołeckiej i pracownicy Urzędu Gminy. 

Pkt. 2. Wybór przewodniczącego i sekretarza Zebrania 
Na Przewodniczącego Zebrania Pani Sołtys zaproponowała Pana Błażeja Tatarczyka. Innych 
propozycji nie zgłoszono. W głosowaniu Zebranie jednogłośnie wybrało Pana Błażeja 
Tatarczyka na Przewodniczącego. 
Na sekretarza Zebrania Pani Sołtys zaproponowała Panią Mirosławę Książek-Rduch. Innych 
propozycji nie zgłoszono, mieszkańcy jednogłośnie zaakceptowali kandydaturę.  
 
Przewodniczący Pan Błażej Tatarczyk odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Wybór przewodniczącego i sekretarza Zebrania. 
3. Fundusz Sołecki na 2023 rok. 
4. Wolne głosy i wnioski.  
5. Zakończenie posiedzenia  

i poddał go pod głosowanie. Zebranie jednogłośnie przyjęło porządek obrad.  Przewodniczący 
podał, że pkt. 1-2 zostały zrealizowane i przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Pkt. 3. Fundusz Sołecki na 2023 rok 
W tym punkcie Sołtys Magdalena Herman poinformowała, że środki z tegorocznego 
funduszu sołeckiego zgodnie z uchwałą Zebrania sprzed roku zostały przeznaczone na: 

 Wykonanie nawierzchni asfaltowej na odnodze ul. Wolności - 46.000 zł. Kwota nie 
została jeszcze wydatkowana. 

 Działalność kulturowa sołectwa - 8.473 zł. Kwota została wydatkowana na 
organizację Dożynek Gminnych, które odbyły się w Połomi.   

 
Następnie Pani Sołtys poinformowała, że w 2023 roku kwota funduszu sołeckiego wynosi 
57.235,00 zł. Przedstawiła propozycje Rady Sołeckiej podziału tych środków: 

 wykonanie nawierzchni asfaltowej na odnodze ul. Wolności – dalszy etap – 55.000 zł 
 działalność kulturowa sołectwa – 2.235 zł. 

 
Przewodniczący Zebrania otworzył dyskusję nad propozycjami Rady Sołeckiej, mieszkańcy 
mogli zgłaszać własne wnioski. 
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Głos zabierali: 
 Pan Stanisław Wilk zapytał, czy nie można przeznaczyć środków np. na szkołę, zamiast 

wydać je na asfaltowanie drogi. Przy szkole brakuje boiska z prawdziwego zdarzenia. 
 Pani Sołtys M. Herman odpowiedziała, że Rada Sołecka analizowała też inne zadania, np. 

budowę placu zabaw przy szkole, ale na razie ten temat odłożono, ponieważ w szkole 
planowana jest termomodernizacja. Zadanie polegające na wykonaniu nawierzchni 
asfaltowej na kolejnym odcinku bocznej ulicy Wolności byłoby kontynuacją rozpoczętego 
w tym roku remontu drogi. W 2021 roku jest realizowany remont odcinka górnego w 
rejonie posesji Ostrzołek, Kołeczko. 

 Wójt Gminy Mirosław Szymanek, odnosząc się do propozycji mieszkańca zwrócił uwagę, 
że za kwotę z funduszu sołeckiego nie uda się wybudować nowego boiska. Wyjaśnił, że 
najpierw będzie realizowana termomodernizacja szkoły, na którą gmina pozyskała środki 
z funduszu Polski Ład. Gdy ta inwestycja się zakończy, w kolejnych latach będą czynione 
starania o budowę nowoczesnego boiska, podobnego do tego w Mszanie. W Połomi 
pozostaje jeszcze kwestia drogi dojazdowej, która biegnie przez środek boiska. Tego 
problemu przez wiele lat nie udawało się rozwiązać z powodu braku własności terenu. 
Obecnie teren został już skomunalizowany i można będzie ruszyć z tematem boiska, 
poszukać na nie środków zewnętrznych. Najpierw jednak gmina przeprowadzi 
modernizację szkoły. Na zadanie to gmina pozyskała 7,5 mln zł dofinansowania, 
inwestycja ma ruszyć w przyszłym roku. 

 Mieszkanka, pani Sylwia Korbica, zgłosiła potrzebę budowy chodnika przy ul. Podgórnej, 
jest to droga powiatowa. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że obecnie gmina realizuje wspólnie z powiatem budowę 
chodnika na ul. Centralnej. Na to zadanie jest projekt, który ma określony termin 
ważności, dlatego należy go zrealizować w pierwszej kolejności. Po tej inwestycji 
przyjdzie czas na projektowanie chodnika przy Podgórnej. Gmina będzie się starać o 
współfinansowanie inwestycji przez kopalnię. 

 Mieszkaniec, pan Alojzy Wita, przypomniał, że oprócz chodnika na Podgórnej, od lat 
wnosi też o budowę chodnika na dwóch odcinkach ul. Wolności.  

 Mieszkaniec, pan Sebastian Berger, zwrócił uwagę, że za 55.000 zł trudno będzie 
wyremontować większy odcinek drogi. Zakres będzie niewielki, chyba że Rada Gminy 
dołoży środki z budżetu. Zapytał, jaki zakres jest realizowany w tym roku i czy nie lepiej 
przeznaczyć środki z funduszu na mniejsze cele, np. zakup papieru dla szkoły lub innych 
pomocy? 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że za środki z funduszu uda się zaasfaltować ok. 120-140 
metrów drogi. Nikt nie przewidywał, że tak bardzo wzrosną koszty materiałów 
budowlanych, wzrosły one praktycznie o 100%. Mimo wszystko warto etapami 
remontować kolejne odcinki mniejszych dróg. 

 Na pytanie Pana S. Bergera, czy Rada Sołecka miała również inne pomysły, oprócz 
przedstawionego remontu odnogi ul. Wolności, Sołtys M. Herman powtórzyła, że 
rozważana była także budowa placyku zabaw. Rada uznała jednak, że skoro jest 
rozpoczęty remont drogi, dobrze byłoby go skończyć. Również sołectwo Gogołowa w 
ostatnich latach przeznaczało środki z funduszu na naprawę mniejszych dróg, o co 
wnioskowali mieszkańcy. 

 Na uwagę Pana S. Bergera, że remont na odnodze ul. Wolności jest robiony w złej 
kolejności, bo powinno się zacząć od odcinka przy samej Wolności, Z-ca Wójta 
odpowiedział, że wręcz przeciwnie. Droga jest remontowana od tyłu, aby na gotowe 
odcinki nie musiały już wjeżdżać ciężkie samochody z materiałem, co mogłoby je 
zniszczyć.  

 Wójt Mirosław Szymanek zwrócił uwagę, że budowa boiska przy szkole to nie jest 
zadanie do realizacji ze środków funduszu, bo będzie kosztować ok. 1 mln zł. Plac zabaw 
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to również wysoki koszt – ok. 300 tys. złotych. Trzeba więc szukać mniejszych zadań, ale 
również mających trwały, materialny wymiar. Fundusz to środki, o podziale których ma 
zadecydować społeczność sołectwa. Rada Sołecka jest przedstawicielem mieszkańców. 
Osobiście Wójta cieszy, że w ostatnich latach Rady Sołeckie przeznaczają środki z 
funduszu na konkretne zadania inwestycyjne, a nie wyłącznie „miękkie” działania. 

  Na zarzut Pana A. Wity, że gmina naprawia 100 metrów drogi rocznie i to jest śmieszne, 
Sołtys Połomi odpowiedziała, że w tym roku na zaasfaltowanie odcinka od pana Ostrzołka 
w dół przeznaczone jest 46.000 zł i na ile tych środków wystarczy, na tyle zostanie 
wykonane. Na przyszły rok byłby zrobiony kolejny odcinek za 55.000 zł. Temat ten 
zgłaszali do Rady Sołeckiej mieszkańcy. Rada uznała, że warto go kontynuować. 

 Pan S. Wilk zaproponował, aby w tym roku odpuścić temat przeznaczania funduszu na 
szkołę, a wrócić do niego za rok.  

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Zebrania odczytał projekt uchwały zawierającej 
propozycje sfinansowania zadań: 

1. Wykonanie nawierzchni asfaltowej na odnodze ul. Wolności – dalszy etap – 55.000 
zł 

2. Działalność kulturowa Sołectwa – 2.235 zł 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 1/2022 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Połomia z dnia 26 września 2022 r. w 
sprawie wniosku o zaplanowanie przedsięwzięć w budżecie Gminy Mszana na rok 2023 ze 
środków Sołectwa Połomia w ramach funduszu sołeckiego stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Pkt. 4. Wolne głosy i wnioski 
Głos zabierali: 
 Mieszkaniec Pan Alojzy Wita stwierdził, że prace związane z asfaltowaniem bocznej ul. 

Wolności są źle wykonywane, bez obrzeży i podbudowy, nawierzchnia jest złej jakości. 
 Z-ca Wójta odpowiedział, że to nieprawda. Na drodze układana jest warstwa mineralno-

bitumiczna, a następnie nawierzchnia asfaltowa. 
 
Nie było innych pytań od mieszkańców.  

Pkt. 5. Zakończenie posiedzenia 
Po wyczerpaniu porządku obrad, o godz. 16:50 Przewodniczący Zebrania Pan Błażej 
Tatarczyk zakończył Zebranie Wiejskie. 
 
Przewodniczący Zebrania 
/-/ 
Błażej Tatarczyk 
 
Protokołowała 
/-/   
Mirosława Książek – Rduch     
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Zebrania Wiejskiego Sołectwa Połomia 
z dnia 26 września 2022 r.  

 
w sprawie wniosku o zaplanowanie przedsięwzięć w budżecie Gminy Mszana na rok 2023 

ze środków Sołectwa Połomia w ramach funduszu sołeckiego 
 
 

Na podstawie art. 5 ust. 4 ustawy z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz.U. 
z 2014 r. poz. 301 z późn. zm.) 
 

Zebranie Wiejskie 
uchwala: 

 
§ 1 

Wnioskuje się do Rady Gminy Mszana o uwzględnienie w budżecie Gminy na 2023 rok  
w ramach środków funduszu sołeckiego zadań: 
 

1. Wykonanie nawierzchni asfaltowej na odnodze ul. Wolności – dalszy etap – 55.000 zł 
2. Działalność kulturowa Sołectwa – 2.235 zł 

 
 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Sołtysowi Sołectwa Połomia. 
 
 

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 
Sołtys 
/-/ 
Magdalena Herman                                                                
 


